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Show Bídníci opět na scéně 
 
Taneční pár Michal a Klára Drhovi se začátkem listopadu zúčastnil v německých Drážďanech 
soutěže Mistrovství světa profesionálů v showdance – standardní tance. A jejich premiéra 
v této soutěži mezi profesionály nedopadla vůbec špatně… Postoupili do finále a obsadili 6. 
místo. Po návratu jsme Michalovi s Klárou položili několik otázek… 
 
Kde se vaše show vzala?  
Na stejnou hudbu jsme již jednou show dělali, 
a to ještě v amatérech. Vzhledem ke změnám 
v pravidlech jsme ji však chtěli upravit a tak 
z toho nakonec vznikla celkově trochu jiná 
show než před lety, která se nám tančila 
vlastně i mnohem lépe. Hudba byla stejná, ale 
kroky byly z více jak jedné poloviny naprosto 
jiné. Celkově i myšlenka byla trochu jiná a díky 
tomu, že jsme měli již kostru hotovou, mohli 
jsme se zaměřit více na detaily a také hudbu, 
která je pomalejší a velmi obtížná. 
Ale jsme rádi, že jsme se do toho dali i přesto, 
že jsme si dopředu nebyli jistí, zda vše v nabitém programu zvládneme. 
 
O čem vaše show je? 
Show je o dvou lidech, kteří se milují, ale žijí v době, která je zmítaná revolucí. Žijí nadějí na lepší 
život, za který je však potřeba se bít. Vybrali jsme jen určitou dějovou linku z muzikálu Bídníci, 
jelikož nebylo možné obsáhnout vše, co v tomto krásném muzikálu je. 
 
Jak jste si to v Drážďanech užili? 
Soutěž to byla velmi krásná. Na Gala bylo 900 diváků. Akce je každoročně již dlouho dopředu 
vyprodána a diváci se sjíždějí z celého Německa. Večerní část je s večeří a hosté mají předepsaný 
dress-code (dámy dlouhé večerní šaty a pánové smoking). V takovém prostředí je krásný zážitek 
tančit. Němečtí diváci mají velmi rádi tanec a podporují vše, co se jim líbí bouřlivým potleskem. 
Po soutěži se chodí fotit se soutěžícími. Pro nás to byl krásný zážitek, kéž by všechny soutěže byly 
podobné jako tato.  
 

 
Jak se vám tančilo? 
Když opomeneme drobnou nervozitu nejen z toho, 
jak zatančíme (máte jeden pokus a ten musí být na 
100%) ale i z vedoucího soutěže, který byl opravdu 
velký pes a několik párů málem vyhodil za skutečné 
drobnosti. Díky prostředí, které jsme popsali výše, to 
byl opravdu zážitek zde tančit. Diváci všechny páry 
obměnili velkým potleskem, to je největší odměna 
pro každého tanečníka a nejen pro to tanec 
milujeme! 



 
  

 
Jak jste spokojeni s výsledkem? 
Naším cílem před soutěží bylo na 
Mistrovství světa PD Showdance STT 
finále. To se podařilo. Chtěli jsme 
zaútočit ještě výš a vzhledem k malým 
rozdílům, které byly na mezi 3. a 6. 
místem, nás nakonec i trochu mrzelo, že 
to třeba i necinklo. Na druhou stranu je 
to finále a jsme za to vděční. Máme roční 
krásnou a zdravou dceru, a i přesto jsme 
dokázali udělat show, zatančit a přitom 
být s ní (kromě soutěže samozřejmě). 
Ano, zpětně můžeme říct, že jsme 
spokojeni. 
 
Tak to jsme moc rádi, děkujeme, gratulujeme a přejeme hodně dalších úspěchů. 
 


